

Protokoll planeringsmöte Västra Serieföreningen Motocross 15 januari 2017, Quality Hotell i Vänersborg

1. Mötet öppnades av ordförande Tommy Allansson

2. Frågan om mötet utlysts enligt stadgar
Mötet ansåg att mötet utlysts enligt stadgarna.

3. Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes för mötet.

4. Val av protokolljusterare (1st + ordförande)
Till protokolljusterare valdes Per-Olof Qvick och Tommy Allansson

5. Val av 2 rösträknare
Till rösträknare valdes Annelie Hagman och Rune Larsson

6. Upprättande av röstlängd, Rösträtt har klubbar vilka betalt årsavgiften till Serieföreningen.
Röstländen fastställdes till 30 klubbar.

7. Serien 2017

Serien skall köras som 2016 med eventuellt några justeringar. Förslag har inkommit från: Stenungsunds MS, Falköpings MK (togs upp på mötet i oktober) samt Serieföreningens styrelse. Förslagen diskuterades i divisionsgrupperna. Divisionsgrupperna röstade sedan efter vilket förslag de ville köra efter.

8. Beslut hur serien ska genomföras 2017.

Beslut tas på mötet att serien skall köras enligt styrelsens förslag.

Styrelsens förslag innebär tre träningar (grupp A, grupp B och reservlag), två A-finaler på 15 minuter + 2 varv i division 2 och 3, 20 minuter + 2 varv i division 1. En B-final på 20 minuter + 2 varv.

Tre divisioner röstade på styrelsens förslag, två divisioner röstade på Stenungsunds MS förslag.

8.1 Divisioner/Startnummer.

Yvonne Steen informerade om hur divisionerna är säsongen 2017 samt att startnummer för serien söks i Svemo TA.

8.2 Divisionsansvariga.

Under 2016 har det fungerat dåligt med resultathanteringen. Den 25 mars kommer det att vara en kurs i resultathantering. Västras Serieförening betalar kursavgiften.

Alla divisioner, förutom division 3 norra, har en divisionsansvarig.

9. Tävlingsdagar 2017.

Tävlingsdagarna bestämdes för säsongen 2017.

10. Övriga tävlingar i distriktet.

Tommy Allansson informerade om Lag SM. Den 9 september kommer det att vara ett kval till Lag SM i Västra distriktet. Intresseanmälan för deltagande ska vara inskickat senast den 15 februari 2017.

11. Upprättande av röstlängd

Då en klubb lämnade mötet upprättades röstlängden till 29 klubbar.

12. Nya regler

Tommy Allansson informerade om de nya reglerna som publiceras på Svemos hemsida den 16 januari.

13. Försäkringsinformation

Tommy Allansson informerade om vad som gäller när det kommer till försäkringar samt vikten av att följa de regler som finns.

14. Projekt förbund/distrikt

Tommy Allansson informerade om de pågående projekten. I dagsläget finns det 3 aktuella projekt: Träningsdagar för förare med bredd- och klubblicens, tjejprojekt samt ett banprojekt.

15. IdrottOnline

Yvonne Steen informerade om den uppdatering som kommer att ske i IdrottOnline. Uppdateringen gäller mailadresser.

16. Rapport från Utvecklingsgruppen

Emil Forsberg lämnade en rapport hur arbetet gått under 2016 samt hur arbetet kommer att fortsätta 2017.

17. Årsmöte 2017

Västra Serieföreningens årsmöte kommer att vara den 25 februari på Jula Hotell i Skara tillsammans med Västra distriktet. Utskick kommer att gå ut till klubbarna.

18. Utbildningshelg

Kommer att var den 25-26 mars i Trollhättan.

19. Övriga frågor.

Yvonne Steen informerade om ansökningarna för låneförare som skickats in.

Tony Ahlgren informerade om förslag på två olika varianter på kommunikationsutrustning.

Kim Gustavsson informerade från Västras valberedning att Västras styrelse behöver en kassör.

En uppdatering av Västra Serieförenings hemsida önskas.

20. Mötet avslutades.

2017-01-19 *Tommy Allansson*

Ordförande Tommy Allansson

2017-01-19 *Per-Olof Qvick*

Protokolljusterare Per-Olof Qvick

2017-01-19 *Louisa Becker*

Vid protokollet Louisa Becker